
	

	
VALNÁ	HROMADA	ASOCIACE	VYSOKOŠKOLSKÝCH	PORADCŮ	
On-line	na	platformě	Zoom	dne	25/01/2021,	13:00	–	13:30	hodin	
	
	
Zápis	z	jednání	
	
0. Organizační	záležitosti	
- On-line	Valné	hromady	se	zúčastnilo	17	členů	Asociace,	z	toho	16	řádných	a	jeden	přidružený	člen.	
Valná	hromada	byla	usnášeníschopná.	Před	zahájením	valné	hromady	byly	členy	Asociace	určeny	
následující	funkce,	a	to:	
- Barbora	Čalkovská,	předsedající	valné	hromady	
- Veronika	Motlová,	zapisovatel	&	revizor	účtů	

	
- Dále	byly	odhlasovány	následující	funkce,	a	to:	 	

- Veronika	Motlová,	skrutátor	
- Hlasovali	PRO	–	12	přítomných	řádných	členů	a	1	přidružený	člen	
- Hlasovali	PROTI	–	0	přítomných	řádných	členů	
- Zdrženi	hlasování	–	4	přítomných	řádných	členů	

	
	
1. Prezentace	činnosti	AVŠP	za	rok	2020	
- Karolina	Šolcová	ve	stručnosti	představila	akce,	které	proběhly	v	průběhu	roku	2020	a	byly	nabízeny	
zdarma	všem	členům	Asociace.	Uskutečněné	akce	AVŠP:	
- 20/01/2020	 Poradenství	a	podpora	zahraničních	studentů	–	sdílení	zkušeností	 	
- 20/01/2020	 Valná	hromada	AVŠP	 	
- 21/04/2020	 Studijní	neúspěšnost	–	mýty	a	fakta	
- 25/06/2020	 Valná	hromada	AVŠP	
- 06/2020		 Dotazníkové	šetření	k	přechodu	poradenských	pracovišť	na	distanční	formu	

	
- Karolina	 Šolcová	detailněji	 představila	 výsledky	dotazníkového	 šetření	 k	přechodu	poradenských	
pracovišť	na	distanční	formu.	

	
	
2. Centralizovaný	rozvojový	projekt	2021	–	2023	
- Karolina	Šolcová	představila	CRP	2021	–	2023	s	cílem	vytvořit	síť	kariérních	a	poradenských	center	
na	veřejných	vysokých	školách	a	nastavení	efektivní	komunikace	pro	podporu	a	zvýšení	poskytované	
kvality	služeb	–	projekt	nebyl	úspěšný.	

- Richard	Nevšímal	|	Poradenské	a	kariérní	centrum,	VŠCHT	
- Richard	Nevšímal	přiblížil	vyjádření	MŠMT	a	doporučil	se	detailněji	seznámit	se	strategickým	

záměrem	MŠMT	pro	oblast	VŠ	od	 roku	2020	a	 jejich	 rámcovým	plánem	za	účelem	možného	
podání	 společného	projektu	poradenských	 center	 vysokých	 škol	 v	ČR.	V	této	 souvislosti	 bylo	
doporučeno	sledovat	vyhlášení	rozvojových	projektů	MŠMT	pro	r.	2022	a	zorganizovat	schůzku	
na	toto	téma	v	březnu	2021.	Členové	asociace	budou	osloveni	s	nabídkou	k	zapojení	do	přípravy	
podání	projektu.	

	
	

3. Zpráva	o	hospodaření	AVŠP	za	rok	2020	
- Alena	Krejčí	seznámila	účastníky	s	hospodářským	výsledkem	AVŠP	za	rok	2020	

- Zůstatek	k	31/12/2019:	 	 	 	 	 Kč				45.563,44	
- Výnosy:	 	 	 	 	 	 	 Kč				40.300,00	
- Náklady:	 	 	 	 	 	 	 Kč				13.443,00	



	

- Hospodářský	výsledek	celkem	za	rok	2020:	 	 													 Kč				26.857,00	

- Aktuální	zůstatek	k	31/12/2020	 	 	 	 Kč				72.420,44	

- Finanční	prostředky	byly	hlavně	využity	na	webovou	doménu	a	webový	balíček,	lektorskou	činnost,	
občerstvení	na	 vzdělávací	 akce	 a	 vedení	účetnictví.	 Prostředky	budou	využity	na	plánované	 akce	
AVŠP	v	roce	2021.	

- V	roce	2020	bylo	registrováno	80	platících	členů.	
	
	
4. Projednání	a	on-line	hlasování	o	odměnách	pro	členy	rady	AVŠP	
- Barbora	Čalkovská	předložila	členům	návrh	k	odsouhlasení	odměn	členům	Rady	za	rok	2020.		

- Barbora	Čalkovská		 	 	 Kč	2.000,-	
- Karolina	Houžvičková	Šolcová		 Kč	2.000,-	
- Alena	Krejčí	 	 	 	 Kč	2.000,-	
- Veronika	Motlová	 	 	 Kč	2.000,-	
- Ludmila	Součková	 	 	 Kč	2.000,-	

	
- Hlasování	o	navržených	odměnách	proběhlo	on-line,	a	to	v	den	konání	Valné	hromady	v	pondělí	25.	
ledna	2021	od	13:00	do	23:59	hodin.	

- Hlasovali	PRO	–	16	řádných	členů	
- Hlasovali	PROTI	–	1	řádných	členů	

	
	
5. Plán	aktivit	AVŠP	na	rok	2021	
- Barbora	Čalkovská	představila	plán	aktivit	AVŠP	na	rok	2021,	který	je	v	souladu	s	cílem	pro	rok	2021,	
a	 to	 “Propojování	 zkušeností,	 nastavení	 procesů	 proti	 zvyšující	 se	 studijní	 neúspěšnosti	 nejen	
prostřednictvím	práce	se	SŠ	poradci	a	jejich	propojením	s	VŠ	poradci.“:	
- Cyklus	seminářů	na	téma	klima	ve	školách	jako	prevence	studijní	neúspěšnosti	
- Konference	AVŠP	v	září	2021		

- Možné	 zaměření	 konference:	 právní	 rámec	 VŠ	 poradenství,	 legislativní	 ošetření	
působnosti	poradenských	center,	zkušenosti	VŠ	s	dopady	covid-epidemie,	kvalifikace	VŠ	
poradců	(bc.	program	ČZU)	

- Spolupráce	s	CSVŠ	(workshop	na	téma	poradenství	v	on-line	prostředí)			
- Spolupráce	se	SŠ	poradci	
- Aktivní	účast	v	Národním	poradenském	fóru	
- Skupinová	supervize	ve	VŠ	poradenské	praxi	
	

	
6. Diskuse	
- Richard	Nevšímal	|	Poradenské	a	kariérní	centrum,	VŠCHT	

- Richard	Nevšímal	nabídl	možnost	 spolupráce	pro	příští	 akce	 (tutoři	–	doporučení	a	podpora	
studentům	nejen	prvních	ročníků).		

	
	
	
	
Zapsala:		 Veronika	Motlová	
Ověřila:	 Barbora	Čalkovská	


